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La şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în data de 27 
ianuarie 2023 au fost prezenți 19 consilieri locali din totalul de 23, din care 4 prezenți în sala de ședință (dl. 
Gaman Ioan, dl. Ilioni Florin, dl. Fordon Decebal-Ciprian și dl. Mariş Florin) şi 15 consilieri locali (dna Aur 
Csilla, dl. Barb Petru, dl. Bognar Levente, dl. Buruc Cosmin, dl. Cheşa Ilie, dl. Chifa Ioan, dl. Costea Ioan-
Cătălin, dl. Galea Cristian, dna Horvath Julia, dl. Korodi Dan-Andrei, dna Naaji  Antoanela-Luciana, dna 
Săbău Daniela-Arieta, dl. Stana Florentin-Sebastian, dna Vornicu Dorina-Stela, dna Waas Liliana) au fost 
prezenti  prin platforma on-line de videoconferință Join Zoom Meeting.  
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Au absentat: dl. Curcanu Dorian-Florin, dl. Faur Lazăr, dl. 
Mayer Siegfried-Emeric, dl. Vlad Codrin-Dacian. 

Şedinţa a început la ora 10,00 şi s-a încheiat la ora 10,10. 
Şedinţa a fost condusă de către domnul consilier Ioan 

GAMAN. 
Au participat:  

-din partea executivului: dl. primar Călin Bibarţ, domnul viceprimar Ilie 
Cheşa (on-line), dna Lilioara Stepanescu, secretar general, dl. Sorin 
Gurban, director executiv al Direcţiei Tehnice, dna Marinela David, 
director executiv al Direcţiei Economice, dna Olimpia Stoica, şef 
serviciu, Serviciul Buget, dl. Ştefan Szuchanszki, director executiv al 
Direcţiei Patrimoniu, dna Mihaela Balas, şef serviciu, Serviciul 
Evidenţă şi Administrare Domeniul Public, dl. Denis Bot, inspector de 
specialitate, Cabinet Primar, dna Ralu Cotrău, consilier, 
Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Florin Maruşca, consilier, 
Serviciul Relaţii Externe, Protocol Instituţional, dl. Mihai Mitrofan, 
consilier, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Cristian Todinca, 

referent, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dna Florentina Stana, consilier juridic, Serviciul Administraţie 
Publică Locală, dna Mirela Sonyi, consilier juridic, dl. Emanuel Cotuna, consilier juridic, dna Ionela 
Domilescu, consilier, dna Carmen Popa, consilier în cadrul aceluiaşi serviciu.  

Alţi participanţi:  
- alţii: dna rector Ramona Ile, Rector al Universităţii „Aurel Vlaicu” din Arad. 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei Municipiului Arad, prin afişare 
pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului Arad, în data de 26.01.2023, a Dispoziţiei 
Primarului Municipiului Arad nr. 146/26.01.2023, prin comunicarea tuturor reprezentanţilor mass-media 
acreditaţi a convocatorului, cuprinzând data, ora, locul şedinţei, ordinea de zi şi documentele înscrise pe 
ordinea de zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate dovezi obiective în acest sens. 

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi responsabilii din executiv, 
societatea civilă, precum şi reprezentanţii mass-media au primit documentele şedinţei, avizele comisiilor de 
specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 
           Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în ziua de 26.01.2023, 
a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, precum şi ordinea de zi. 

Documentele înscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispoziţie în data de 26.01.2023, în format 
electronic şi transmise prin poşta electronică tuturor aleşilor locali, funcţionarilor publici implicaţi, presei ş.a. 
În cadrul acestei şedinţe,  am consemnat următoarele:  
 
Dl. primar: - Bună-ziua, doamnelor şi domnilor!  
Dna Stepanescu L: - Îmi cer permisiunea, domnule primar, să verific, înainte de a începe şedinţa,  dacă au 
intrat on-line: doamna Horvath, domnul Curcanu, domnnul Costea, domnul Vlad şi domnul Mayer? Domnul 
Costea a intrat?  
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Dl. Costea – Da. 
Dna Horvath I: - Da, şi Horvath. 
Dl. Chifa I: - Şi Chifa!  
Dna Stepanescu L: - Sunt 19 consilieri prezenţi şi 
4 absenţi. Şedinţa are cvorumul prevăzut de lege şi 
poate să înceapă.  
Dl. primar: - Bun. Sărut - mâna! Bună-dimineaţa, 
tuturor! Vreau să vă mulţumesc pentru prezenţă şi 
să aveţi îngăduinţă să ne înţelegem. Situaţia este 
de aşa natură, să nu fiţi derutaţi că avem în fiecare 
zi câte o şedinţă de consiliu, le-am fi cumulat, dar 
fiecare proiect ţine de Bucureşti şi de alt termen. 

Cel de astăzi trebuie până ieri, vorba aceea, uite că a venit şi doamna rector, adică până luni trebuie să-l 
avem aprobat, ca să ajungă cu el la Bucureşti. Cel pe care îl aveam pe deşeuri, care cred că este luni pe 
ordinea de zi, ne cere ADI SIGD până în 31 să-l aibă, dar nu-l puteam face de astăzi, că nu aveam toate 
materialele primite de la ANRSC - Bucureşti, cele de marţi sunt la fel, cu nişte fonduri europene, şi atunci 
am fost nevoiţi să ne mobilizăm aşa, cine poate să participe fizic, foarte bine, cine nu, on-line este şi mai 
bine, că este mai uşor pentru toată lumea! Cam acesta este parcursul. Să începem cu Imnul de Stat! 
(n.n. În cadru solemn este ascultat Imnul Național al României). 
Dl. primar: - O scurtă precizare – avem pe ordinea de zi participarea municipalităţii la Consorțiul Regional 
pentru Învățământ Dual Arad, este o finanţare europeană prin care poţi veni partener cu universităţile, ştiţi 
de acest subiect, am tot discutat aţi votat şi dumneavoastră să luăm o bucată de teren, să o împărţim, să…, 
din păcate, faţă de ceea ce se discuta iniţial, când a apărut ghidul, lucrurile erau puţin pe dos decât se 
spusese iniţial, adică Primăria vine doar cu terenul, se face investiţia şi apoi preiau totul universităţile şi 
mediul privat. Acum lucrurile nu sunt foarte clare, dar eu cu doamna rector şi sunt convins că şi 
dumneavoastră sunteţi de aceeaşi părere, am convenit să încercăm totuşi să aplicăm şi în condiţii care să 
fie avantajoase pentru Arad şi pentru municipalitate şi pentru universitate, dar fără a greva cu foarte multe 
cheltuieli Primăria, pentru că primăria vine cu terenul. Acolo în ghid era la un moment dat ca noi să facem 
şi clădirea, o plătesc ei, după aceea să o întreţinem, să plătim tot, destul de alambicat faţă de ceea ce  iniţial 
se spusese dinspre Ministerul Învăţământului înspre noi. Dar ar fi păcat să nu încercăm. Dacă va ieşi şi îi 
avantajos, foarte bine, dacă nu, n-am pierdut nici unii decât o şedinţă şi documentaţiile făcute. Cam acesta 
este contextul în care am ajuns până în acest punct. Ne dorim să obţinem această finanţare pentru oraşul 
nostru. Mai sunt alte propuneri la ordinea de zi? Bănuiesc că nu. Supun la vot.  
 

Ordine de zi 

 
1. Proiect de hotărâre nr. 51/2023 privind aprobarea participării Municipiului Arad în Consorțiul 

Regional pentru Învățământ Dual Arad – inițiativa primarului. 
 

Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On-line? 
Unanimitate – 19 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 25 a Consiliului Local al Municipiului Arad 
Dl. primar: - Toată lumea pentru. Domnule preşedinte, vă rog! 
Dl. Gaman I: - Încă o dată bună-ziua, doamnelor şi domnilor!  
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1 
Proiect de hotărâre nr. 51/2023 privind aprobarea participării Municipiului Arad în Consorțiul 

Regional pentru Învățământ Dual Arad – inițiativa primarului 

Dl. Gaman I: - Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On-line?  
Unanimitate – 19 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 26 a Consiliului Local al Municipiului Arad 
Dna Stepanescu L: - Unanimitate pentru proiectul de hotărâre. Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate 
de voturi. 
Dl. primar: - Mulţumesc frumos! Îmi cer încă o dată scuze pentru luni dimineaţa, pentru că, poate, aţi văzut 
că şedinţa este de la ora 9,00, iar comisiile de la ora 8,00, nu ne mai ajungeau sălile, de la ora 10,00 aveam 
operativa şi atunci am rugat să facem un efort, să facem repede şedinţa de la ora 9,00 şi dacă tot este lumea 
cu arma la picior, de la ora 8,00 să avem comisiile şi pentru marţi, să nu mai avem încă o dată treabă şi cele 
pentru şedinţa de luni. Şi atunci împuşcăm trei iepuri.  
Dl. Bognar L: - Dacă-mi permiteţi? 
Dl. primar: - Da. 
Dl. Bognar L: - Bugetul ? Când ne pregătim pentru şedinţă? 
Dl. primar: - Joia viitoare. Aşa mi-a spus doamna Lilioara, că este ultimul termen în care suntem obligaţi să 
venim cu el.  
Dl. Bognar L: - Da, da, că trebuie să ne programăm şi noi anumite activităţi. Deci, înseamnă că luni, marţi 
şi joi… 
Dl. primar: - Da. Că avem şedinţe, numai miercuri nu avem, în rest…Marţi o aveam pentru 31, ce am 
convenit ultima, data trecută, ordinara. Şi acestea de azi şi de luni au venit suplimentar şi oarecum 
suplimentar, nici eu nu am ştiut că este deadline, după cum se calculează, în funcţie de ce a aprobat 
Parlamentul, joi, în data de 2, parcă mi-a zis doamna Lilioara. Comisiile nu stiu cum le-aţi gândit acolo, că 
este treabă mai serioasă ! Să ne punem de acord acum cu toţii, cum consideraţi? Miercuri după masa?  
Dna Naaji A: - Din punctul meu de vedere, mai spre după-masă. 
Dl. primar: - Ok. Miercuri începând cu ce oră spuneţi dumneavoastră ! 3 este bine? Sau 2?  
Dl. Bognar L: - Comisii sau reunite?  
Dl. primar: - Comisii! Comisii, ca să nu spună cineva că vrem să fuşerim! Posibil să mai fie amendamente 
etc! 
Dl. Bognar L: - Da. În regulă!  
Dl. primar: - Să facem o treabă de oameni gospodari!  
Dl. Bognar L: - Da, bine! Ok! De acord! 
Dl. primar: - Bun. Deci rămânem comisiile de la ora 15,00, miercuri! Da? 
Dl. Galea C: - Bun. Şi atunci se întind până spre seară ? 
Dl. primar: - Sau de la 14,00? Păi, dumneavoastră spuneţi, că eu nu particip decât cel mult ca invitat, să 
zicem, sau gazdă! Eu nu am o problemă, de dimineaţa până…. 
Dl. Bognar L: - Propun ca preşedinţii să decidă, preşedinţii de comisii. 
Dna Naaji A: - Din punctul meu de vedere, 14,00 ar fi, acum plus minus! Cum se organizează unii. 
Dl. primar: - Da, să nu se lungească, că unii sunt în două comisii şi stau până la ora 18,00 sau 8 (20,00), 
seara, mă rog!  
Dl. Stana F: - Ar mai fi varianta cu 2 ore – 14,00 şi 15,00, fiind mai multe comisii şi atunci dacă cineva nu 
poate, merge la altă comisie, că i se notează votul acolo.  
Dl. primar: - Rămâne 14,00 şi fiecare se adaptează. E bine? Mulţumim frumos încă o dată!  
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Dl. Gaman I: - Declar şedinţa închisă. Mulţumim pentru participare.  
(n.n. şedinţa s-a încheiat la ora 10,10). 
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1 ex. Serviciul Administraţie Publică Locală 
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